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Z A P I S N I K 
 

6. REDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA OBČINE ZREČE, 
 

ki je bila v sredo, 11. maja 2011, ob 17.00 uri, 
v prostorih Kulturnega doma Stranice 

 
 
PRISOTNI: 
- člani Občinskega sveta Občine Zreče: Bernard Sadek, Jolanda Laubič, Ivan Umnik, 

Jožef Košir, Marija Jevšenak, Drago Šešerko, Aleksandra Kosevski-Kolar, Marija 
Kovačič, Emilijan Fijavž, Boris Podgrajšek, Mateja Pučnik, Štefan Kroneker, Maksimilijan 
Brečko, Domen Vogelsang in Milan Potočnik; 

 
- predsedniki krajevnih skupnosti: Bojan Napotnik – predsednik KS Dobrovlje, Boris 

Podgrajšek – predsednik KS Gorenje, Vera Boček – predsednica KS Resnik, Mirko 
Beškovnik – predsednik KS Skomarje in Emilijan Fijavž – predsednik KS Stranice; 
 

- predsednica Nadzornega odbora Občine Zreče: Janja Pirnat; 
 

- ostali: Ivan Olup (ravnatelj Osnovne šole Zreče), Alojz Esih (predstavnik Občine Zreče v 
svetu zavoda Osnovne šole Zreče), Marija Kovše (ravnateljica Vrtca Zreče), Tadeja 
Waldhuber (vršilka dolžnosti direktorja LTO Rogla-Zreče, GIZ), Jernej Kenda 
(predstavnik Elektra Turnšek d.o.o.), mag. Špela Hlačar (direktorica JKP Slovenske 
Konjice), direktorica Občinske uprave Občine Zreče (Aleksandra Godec Mavhar), javni 
uslužbenci Občinske uprave Občine Zreče (Polona Matevžič, Mateja Čremošnik, Štefan 
Posilovič, Aleksandra Vidmar Korošec, Gregor Kovačič, Milena Slatinek) in predstavniki 
sredstev javnega obveščanja. 
 

OPRAVIČENO ODSOTNI: 
- svetnik mag. Zdenko Kovačec, predsednik KS Zreče Slavko Kejžar ter poslanci 

Državnega zbora Republike Slovenije (Rudolf Petan, Silven Majhenič, Tadej Slapnik). 
 
Šesto redno sejo Občinskega sveta Občine Zreče je v skladu z 21. členom Poslovnika 
Občinskega sveta Občine Zreče sklical župan, mag. Boris Podvršnik. Sejo je skladno s 26. 
členom Poslovnika Občinskega sveta Občine Zreče vodil župan, mag. Boris Podvršnik, ki je 
uvodoma ugotovil, da je na seji prisotnih 15 svetnikov oziroma svetnic, in da je Občinski svet 
Občine Zreče v skladu s 43. členom Poslovnika Občinskega sveta Občine Zreče, sklepčen.  
 
Župan Občine Zreče je uvodoma pozdravil vse navzoče, zlasti pa predsednika Krajevne 
skupnosti Stranice, Emilijana Fijavža, ter svetnika Maksimiljana Brečka, ki jima je predal 
besedo. 
 
Člani občinskega sveta so nato obravnavali zapisnik 5. redne seje občinskega sveta, ki je 
bila dne 30.3.2011. 
 
Obrazložitev k zapisniku 5. redne seje občinskega sveta z dne 30.3.2011 je podala 
direktorica občinske uprave, Aleksandra Godec Mavhar. 
 
Člani občinskega sveta niso imeli pripomb na zapisnik, zato so s 15 glasovi ZA in 0 glasovi 
PROTI sprejeli naslednji sklep: 
Sprejme se zapisnik 5. redne seje občinskega sveta, ki je bila dne 30.3.2011.  
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Župan Občine Zreče je po obravnavi zapisnika pete redne seje občinskega sveta predlagal 
razširitev dnevnega reda za dve dodatni točki, in sicer 9. točka: Sklep o novi ceni odvoza 
mešanih komunalnih odpadkov na obdelavo in odlaganje na RCERO in 10. točka: 
Spremembe in dopolnitve Načrta razvojnih programov 2011-2014. Ostale točke se ustrezno 
preštevilčijo. 
 
Predlagan je bil torej naslednji dnevni red vključno z dvema dodatnima točkama: 
1. Poročilo o delu Osnovne šole Zreče za leto 2010 
2. Poročilo o delu Vrtca Zreče za leto 2010 
3. Poročilo o poslovanju LTO Rogla-Zreče, GIZ za leto 2010 
4. Sprejem odločitev potrebnih za izbris Javnega zavoda Zavoda za mladino Zreče 
5. Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o zazidalnem načrtu za vrstne hiše 

Nova Dobrava Zreče – predlog za drugo obravnavo 
6. Pravilnik o spremembah in dopolnitvah Pravilnika o dodeljevanju proračunskih 

sredstev za pospeševanje odpiranja novih delovnih mest v Občini Zreče – predlog 
za skrajšani postopek  

7. Sklep o povišanju cene kabelske televizije 
8. Sklep o podelitvi priznanj Občine Zreče 
9. Sklep o novi ceni odvoza mešanih komunalnih odpadkov na obdelavo in odlaganje 

na RCERO 
10. Spremembe in dopolnitve Načrta razvojnih programov 2011-2014 
11. Dopolnitev letnega načrta pridobivanja nepremičnega premoženja v Občini Zreče v 

letu 2011 
12. Dopolnitev letnega načrta razpolaganja z nepremičnim premoženjem v Občini 

Zreče v letu 2011 
13. Informacije Komisije za negospodarske zadeve in civilno družbo v zvezi z 

obravnavanimi poročili: 
- Poročilo o delu Glasbene šole Slovenske Konjice za leto 2010 
- Poročilo o delu Regijskega študijskega središča za leto 2010 in delovni načrt za 
leto 2011 

14. Informacije župana 
15. Predlogi in pobude predsednice in predsednikov svetov krajevnih skupnosti 
16. Vprašanja in pobude svetnic in svetnikov občinskega sveta 
 
Člani občinskega sveta na predlagan razširjeni dnevni red niso imeli pripomb in predlogov, 
zato so s 15 glasovi ZA in 0 glasovi PROTI sprejeli naslednji sklep: 
Sprejme se razširjeni dnevni red 6. redne seje Občinskega sveta Občine Zreče v 
predlagani obliki. 
 
 
AD 1. Poročilo o delu Osnovne šole Zreče za leto 2010 
 
Gradivo so svetniki prejeli s sklicem seje.  
 
Obrazložitev k prvi točki dnevnega reda je podal Ivan Olup, ravnatelj Osnovne šole Zreče. 
 
Predsednica Komisije za negospodarske zadeve in civilno družbo, Aleksandra Kosevski-
Kolar, je povedala, da je komisija obravnavala Poročilo o delu Osnovne šole Zreče za leto 
2010 na seji komisije. Komisija je bila mnenja, da je Osnovna šola Zreče zelo uspešna. 
Pripomb na poročilo komisija ni imela. 
 
Predstavnica Občine Zreče v svetu zavoda Osnovne šole Zreče, Jolanda Laubič, je 
povedala, da je svet zavoda Osnovne šole Zreče obravnaval poročilo na svoji seji. Svet 
zavoda je ugotovil, da se je stanje na šoli v zadnjih dveh letih bistveno spremenilo, kar je 
zelo pohvalno za osnovno šolo. 
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Poročilo je pohvalil tudi župan, mag. Boris Podvršnik, vendar pa je podal predlog, da se v 
nadaljnja poročila vnesejo še statistični podatki, poglavje o ravnanju s človeškimi viri ter 
kazalniki uspešnosti. 
 
Razprave ni bilo. 
 
Svetniki so s 15 glasovi ZA in 0 glasovi PROTI sprejeli naslednji sklep: 

SKLEPI OBČINSKEGA SVETA OBČINE ZREČE V LETU 2011 
Številka: OSOZ-2011-38 
Vsebina 
sklepa: 

Sprejme se Poročilo o delu Osnovne šole Zreče za leto 2010. 

Odgovoren: Aleksandra Vidmar Korošec 
Rok: takoj 

 
 
AD 2. Poročilo o delu Vrtca Zreče za leto 2010 
 
Gradivo so svetniki prejeli s sklicem seje. 
 
Obrazložitev k drugi točki dnevnega reda je podala Marija Kovše, ravnateljica Vrtca Zreče. 
 
Predsednica Komisije za negospodarske zadeve in civilno družbo, Aleksandra Kosevski-
Kolar, je povedala, da je komisija obravnavala Poročilo o delu Vrtca Zreče za leto 2010 na 
seji komisije. Komisija je imela nekaj pripomb, na katere je ravnateljica podala odgovore, s 
katerimi pa je bila komisija zadovoljna. Iz poročila je razvidno, da vrtec dobro dela, imajo 
nove ideje in tudi občani so z delom vrtca zadovoljni. Zaradi navedenega je komisija poročilo 
sprejela brez pripomb. 
 
Župan, mag. Boris Podvršnik, je povedal, da je tako s poročilom kot tudi z delom vrtca 
zadovoljen. Navedel je, da je vrtec projektni vrtec, ki v svoje delo vgrajuje kakovost, ter da so 
kljub temu, da se število otrok povečuje, odhodki narasli le za dobre štiri odstotke glede na 
preteklo leto. Občina poskuša vsako leto zagotoviti čim več sredstev za delovanje vrtca. 
Dodal je še, da je bilo precej že narejeno na obnovi vrtca, želi pa, da bi vrtec čim prej še 
energetsko sanirali. 
 
Razpravljali so: 
Svetnik Jožef Košir je povedal, da so poročila javnih zavodov dobro pripravljena. Navedel je, 
da so bili od ustanovitve občine največji vložki ravno v šolstvo in vrtec, kar pa je vseskozi 
povzročalo skrb ali bodo sredstva uspešno vložena. Danes je viden velik napredek znotraj 
zavodov, zato je tudi vložek upravičen. Vendar pa je glede na dejstvo, da zavoda delujeta 
nekaj odstotkov nad slovenskim povprečjem, predlagal, da je potrebno te stvari negovati in 
izboljševati. To pa ni naloga le zaposlenih v zavodih, temveč tudi občine ter občinskega 
sveta, ki razporeja občinska sredstva. 
 
Svetnik Domen Vogelsang je povedal, da ima njegov sin, ki obiskuje vrtec, zelo močno 
alergijo na živila. Ves ta čas so zaposleni v vrtcu pomagali s pripravo posebne hrane pa tudi 
drugače, zato se je ravnateljici za navedeno še posebej zahvalil. 
 
Marija Kovše je še dodala, da je v vrtec vključenih veliko bolnikov, ki pa so kljub bolezni 
lahko deležni varstva v Vrtcu Zreče. 
 
Svetnik Štefan Kroneker je vprašal, kdaj je obratovalni čas vrtca. 
 
Marija Kovše je navedla obratovalni čas Vrtca Zreče, enote Gorenje ter enote Stranice. 
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Drugih pripomb in predlogov ni bilo. 
 
Svetniki so s 15 glasovi ZA in 0 glasovi PROTI sprejeli naslednji sklep: 

SKLEPI OBČINSKEGA SVETA OBČINE ZREČE V LETU 2011 
Številka: OSOZ-2011-39 
Vsebina 
sklepa: 

Sprejme se Poročilo o delu Vrtca Zreče za leto 2010. 

Odgovoren: Aleksandra Vidmar Korošec 
Rok: takoj 

 
 
AD 3. Poročilo o poslovanju LTO Rogla-Zreče, GIZ za leto 2010 
 
Gradivo so svetniki prejeli s sklicem seje.  
 
Obrazložitev k tej točki dnevnega reda je podala Tadeja Waldhuber, vršilka dolžnosti 
direktorja LTO Rogla-Zreče, GIZ. 
 
Predsednik Komisije za gospodarstvo, Emilijan Fijavž, je povedal, da je komisija obravnavala 
Poročilo o poslovanju LTO Rogla-Zreče, GIZ in nanj ni imela pripomb. 
 
Predsednica Komisije za negospodarske zadeve in civilno družbo, Aleksandra Kosevski-
Kolar je povedala, da je komisija obravnavala poročilo na seji komisije, ki je predlagala, da se 
naslednje leto v poročilo vključijo še primerjalni podatki. 
 
Obrazložitev glede finančne izgube, o delu ter o kadrovskih okrepitvah LTO, je podal župan, 
mag. Boris Podvršnik. 
 
Razpravljali so: 
Svetnik Jožef Košir je povedal, da je vesel, da se je zgodil premik na področju urejanja 
pešpoti v občini, saj so pešpoti v občini zelo slabo urejene. Vsekakor pa je občina v veliki 
meri turistična občina, a število nočitev zelo majhno. Zaradi navedenega je potrebno preveriti 
ali so sredstva namenjena turizmu pravilno vložena ter kaj storiti znotraj koordinacije občine. 
Prav tako turisti s ponudbo občine niso zadovoljni. Zaradi navedenega je potrebno posebno 
pozornost nameniti strategiji razvoja turizma v občini. Predlaga, da Komisija za gospodarstvo 
preveri navedene zadeve. 
 
Komentar na predlog svetnika Jožefa Koširja je podal župan, mag. Boris Podvršnik, ki je 
povedal, da razvojni dokumenti v občini obstajajo in so objavljeni na spletni strani občine. 
Prav tako je navedel, da se v občini trudimo, da povezujemo ponudbo, vendar pa občina na 
podjetja ne more vplivati. Podal je še informacijo o številu turistov v občini ter o novih 
kapacitetah hotela Dobrava Zreče. Predlagal je, da bo v občini potrebno sprejeti odločitev ali 
še povečevati število postelj v občini ali pa se osredotočiti predvsem na kvaliteto. Kvaliteta v 
ponudbi občine se je izboljšala tudi zaradi uvedbe mehkih projektov (muzejske zbirke,…).  
 
Svetnik Maksimiljan Brečko je povedal, da so v občini na področju turizma doseženi veliki 
premiki tako v organizacijskem kot tudi v vsebinskem smislu. Obstaja pa še nekaj vprašanj, 
ki zadevajo spremembe v načinu delovanja. Pomembne stvari so vidne že pri precejšnjem 
povišanju prihodkov LTO, kar kaže na to, da so bila sredstva smotrno naložena. Turizem 
nasploh je k napredku občine prispeval veliki delež. Navedel je, da je 90% gostov s 
storitvami v občini zadovoljno, vsekakor pa vidi še dodatne naloge za LTO. Opozoril je, da je 
turistična taksa v občini premalo iztržena, saj otroci in zdravstveni gostje ne plačujejo 
turistične takse. Večje rezerve vidi v zasedenosti kapacitet, saj podatki kažejo, da je v občini 
50% zasedenost. Predlagal je, da se v občino pripelje vsaj dodatnih 30.000 gostov. 
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Dodal je še, da se gospodarska kriza močno odraža tudi v turizmu, zaradi tega pa je situacija 
tudi dosti težja.  
 
Tadeja Waldhuber je dodala, da je upad zasedenosti zaradi gospodarske krize viden v 
celotni Sloveniji pa tudi v svetovnem merilu. Zaveda se, da je kljub temu potrebno tisto 
ponudbo, ki že obstaja, vključiti v celovite produkte ter uvesti nove ponudbe. 
 
Župan Občine Zreče je še povedal, da poskuša LTO skupaj z Uniturjem ustanoviti center za 
pohodništvo, kolesarjenje,… Vsekakor pa potekajo med LTO-jem in Uniturjem tudi drugi 
dogovori o izboljšanju ponudbe, vendar pa so strateške investicije še vedno v domeni 
lastnikov. Občina ima tako premalo investicijsko sposobnost, da bi lahko vplivala na 
strateške investicije zasebnih subjektov. 
 
Drugih pripomb in predlogov ni bilo. 
 
Svetniki so s 15 glasovi ZA in 0 glasovi PROTI sprejeli naslednji sklep: 

SKLEPI OBČINSKEGA SVETA OBČINE ZREČE V LETU 2011 
Številka: OSOZ-2011-40 
Vsebina 
sklepa: 

Sprejme se Poročilo o poslovanju LTO Rogla-Zreče, GIZ za leto 2010. 

Odgovoren: Aleksandra Vidmar Korošec 
Rok: takoj 

 
 
AD 4. Sprejem odločitev potrebnih za izbris Javnega zavoda Zavoda za mladino Zreče 
 
Gradivo so svetniki prejeli s sklicem seje.  
 
Sejo sta zapustila svetnika Bernard Sadek in Domen Vogelsang. 
 
Uvodno obrazložitev k tej točki dnevnega reda je podala Mateja Čremošnik. 
 
Na sejo sta se vrnila svetnika Bernard Sadek in Domen Vogelsang. 
 
Razprave ni bilo. 
 
Svetniki so s 15 glasovi ZA in 0 glasovi PROTI sprejeli naslednji sklep: 

SKLEPI OBČINSKEGA SVETA OBČINE ZREČE V LETU 2011 
Številka: OSOZ-2011-41 
Vsebina 
sklepa: 

Sprejme se Sklep o prenosu osnovnih sredstev na ustanovitelja Občino Zreče. 

Odgovoren: Mateja Čremošnik 
Rok: takoj 

 
Svetniki so s 15 glasovi ZA in 0 glasovi PROTI sprejeli naslednji sklep: 

SKLEPI OBČINSKEGA SVETA OBČINE ZREČE V LETU 2011 
Številka: OSOZ-2011-42 
Vsebina 
sklepa: 

Sprejme se Sklep o prenosu finančnih sredstev na ustanovitelja Občino Zreče. 

Odgovoren: Mateja Čremošnik 
Rok: takoj 
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Svetniki so s 15 glasovi ZA in 0 glasovi PROTI sprejeli naslednji sklep: 
SKLEPI OBČINSKEGA SVETA OBČINE ZREČE V LETU 2011 

Številka: OSOZ-2011-43 
Vsebina 
sklepa: 

Sprejme se Sklep o prenehanju delovanja Zavoda za mladino Zreče, o prenosu 
premoženja Zavoda za mladino Zreče na Občino Zreče ter o izpolnitvi vseh 
obveznosti. 

Odgovoren: Mateja Čremošnik 
Rok: takoj 

 
Svetniki so s 15 glasovi ZA in 0 glasovi PROTI sprejeli naslednji sklep: 

SKLEPI OBČINSKEGA SVETA OBČINE ZREČE V LETU 2011 
Številka: OSOZ-2011-44 
Vsebina 
sklepa: 

Občinski svet Občine Zreče je sprejel izjavo, da so poplačane vse obveznosti 
Zavoda za mladino Zreče, da so urejena vsa razmerja z delavci, da Občina 
Zreče kot edini ustanovitelj in družbenik prevzemava obveznost plačila 
morebitnih preostalih obveznosti Zavoda za mladino Zreče ter da se bodo 
poslovne knjige, knjigovodska dokumentacija in dokumentacija o likvidacijskem 
postopku hranile pri Občini Zreče. 

Odgovoren: Mateja Čremošnik 
Rok: takoj 

 
 
AD 5. Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o zazidalnem načrtu za vrstne hiše 
Nova Dobrava Zreče – predlog za drugo obravnavo 
 
Gradivo so svetniki prejeli s sklicem seje.  
 
Sejo je zapustila svetnica Mateja Pučnik. 
 
Uvodno obrazložitev k Odloku o spremembah in dopolnitvah Odloka o zazidalnem načrtu za 
vrstne hiše Nova Dobrava Zreče, je podal Štefan Posilovič.  
 
Predsednik Komisije za urejanje prostora in stanovanjske zadeve, Štefan Kroneker, je 
povedal, da je komisija obravnavala spremembe odloka na seji komisije in nanje ni imela 
pripomb. 
 
Predsednik Statutarne komisije, Domen Vogelsang je povedal, da je komisija obravnavala 
predlog sprememb odloka v drugi obravnavi, ki pa je predlagala le nehaj tehničnih 
popravkov. 
 
Razprave ni bilo. 
 
Svetniki so s 14 glasovi ZA in 0 glasovi PROTI sprejeli naslednji sklep: 

SKLEPI OBČINSKEGA SVETA OBČINE ZREČE V LETU 2011 
Številka: OSOZ-2011-45 
Vsebina 
sklepa: 

Sprejme se Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o zazidalnem načrtu za 
vrstne hiše Nova Dobrava Zreče v drugi obravnavi. 

Odgovoren: Štefan Posilovič 
Rok: takoj 

 
 
 



7 

 

AD 6. Pravilnik o spremembah in dopolnitvah Pravilnika o dodeljevanju proračunskih 
sredstev za pospeševanje odpiranja novih delovnih mest v Občini Zreče – predlog za 
skrajšani postopek 
 
Gradivo so svetniki prejeli s sklicem seje. 
 
Uvodno obrazložitev k tej ročki dnevnega reda je podala Milena Slatinek.  
 
Predsednik Komisije za gospodarstvo, Emilijan Fijavž, je povedal, da je komisija obravnavala 
spremembe pravilnika na seji komisije in nanje ni imela pripomb. 
 
Predsednik Statutarne komisije, Domen Vogelsang je povedal, da je komisija obravnavala 
predlog sprememb pravilnika, ki nanje prav tako ni imela pripomb. 
 
Razprave ni bilo. 
 
Svetniki so s 14 glasovi ZA in 0 glasovi PROTI sprejeli naslednji sklep: 

SKLEPI OBČINSKEGA SVETA OBČINE ZREČE V LETU 2011 
Številka: OSOZ-2011-46 
Vsebina 
sklepa: 

Sprejme se Pravilnik o spremembah in dopolnitvah Pravilnika o dodeljevanju 
proračunskih sredstev za pospeševanje odpiranja novih delovnih mest v Občini 
Zreče v prvi obravnavi. 

Odgovoren: Milena Slatinek 
Rok: takoj 

 
Svetniki so s 14 glasovi ZA in 0 glasovi PROTI sprejeli naslednji sklep: 

SKLEPI OBČINSKEGA SVETA OBČINE ZREČE V LETU 2011 
Številka: OSOZ-2011-47 
Vsebina 
sklepa: 

Sprejme se Pravilnik o spremembah in dopolnitvah Pravilnika o dodeljevanju 
proračunskih sredstev za pospeševanje odpiranja novih delovnih mest v Občini 
Zreče v drugi obravnavi. 

Odgovoren: Milena Slatinek 
Rok: takoj 

 
Na sejo se je vrnila svetnica Mateja Pučnik. 
 
AD 7. Sklep o povišanju cene kabelske televizije 
 
Gradivo so svetniki prejeli s sklicem seje. 
 
Uvodno obrazložitev k tej točki dnevnega reda je podal Jernej Kenda, predstavnik podjetja 
Elektro Turnšek d.o.o.. 
 
Razpravljali so: 
Svetnik Maksimilijan Brečko je opozoril, da na Stranicah kabelski sistem ni dograjen, saj 
določena dela ob vzpostavljanju kabelskega sistema niso bila dokončana. Predlagal je, da se 
predstavniki podjetja Elektro Turnšek d.o.o. in predstavniki Krajevne skupnosti Stranice o 
navedenem dogovorijo na skupnem sestanku. 
 
Jernej Kenda je predlagal, da se sestanek dogovori na sedežu podjetja Elektro Turnšek 
d.o.o.. 
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Župan Občine Zreče je predlagal, da se na dnevni red seje sveta Krajevne skupnosti 
Stranice uvrsti problematika glede kabelskega sistema na Stranicah ter na sejo povabi 
predstavnike podjetja Elektro Turnšek d.o.o.. 
  
Svetnik Emilijan Fijavž je potrdil razmišljanje svetnika Maksimiljana Brečka ter navedel, da je 
za to težavo potrebno obdelati tudi kritično maso ljudi. 
 
Jernej Kenda je bil prepričan, da se lahko za te zadeve najde ustrezna rešitev. 
 
Svetnik Jožef Košir je navedel, da je bil v preteklosti ob vzpostavljanju kabelskega sistema 
posluh podjetja Elektro Turnšek d.o.o.. zelo velik. Na Stranica pa je bila težava v tem, da ni 
bilo prijav o tem, da ni signala. Dodal je še, da je pravilno, da se preveri kakšna je situacija 
danes. 
 
Jernej Kenda je na koncu še navedel, da je potrebno pregledati trase kabelskega sistema. 
 
Drugih pripomb in predlogov ni bilo. 
 
Svetniki so s 15 glasovi ZA in 0 glasovi PROTI sprejeli naslednji sklep: 

SKLEPI OBČINSKEGA SVETA OBČINE ZREČE V LETU 2011 
Številka: OSOZ-2011-48 
Vsebina 
sklepa: 

Sprejme se Sklep o povišanju cene kabelske televizije. 

Odgovoren: Emil Jevšenak 
Rok: takoj 

 
 
AD 8. Sklep o podelitvi priznanj Občine Zreče 
 
Gradivo so svetniki prejeli s sklicem seje. 
 
Sejo je zapustil svetnik Štefan Kroneker. 
 
Uvodno obrazložitev k tej točki dnevnega reda sta podala Mateja Čremošnik ter predsednik 
Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja, Drago Šešerko. 
 
Na sejo se je vrnil svetnik Štefan Kroneker. 
 
Razprave ni bilo. 
 
Svetniki so s 15 glasovi ZA in 0 glasovi PROTI sprejeli naslednji sklep: 

SKLEPI OBČINSKEGA SVETA OBČINE ZREČE V LETU 2011 
Številka: OSOZ-2011-49 
Vsebina 
sklepa: 

Občinski svet Občine Zreče je sprejel sklep, da se v letu 2011 ob občinskem 
prazniku podelijo naslednja priznanja Občine Zreče: 
1. Zlati grb Občine Zreče - Lovska družina Zreče, 
2. Srebrni grb Občine Zreče - Združenje šoferjev in avtomehanikov Zreče, 
3. Naziv častni občan Občine Zreče - gospod Bojan Leskovar, Knezov 
Štradon 11, 1000 Ljubljana. 

Odgovoren: Mateja Čremošnik 
Rok: takoj 
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AD 9. Sklep o novi ceni odvoza mešanih komunalnih odpadkov na obdelavo in 
odlaganje na RCERO 
 
Gradivo so svetniki prejeli na seji občinskega sveta. 
 
Uvodno obrazložitev k tej točki dnevnega reda je podala mag. Špela Hlačar, direktorica 
JKP Slovenske Konjice. 
 
Predsednik Komisije za gospodarsko javno infrastrukturo, Jožef Košir, je povedal, da je 
komisija obravnavala predlog Sklepa o novi ceni odvoza mešanih komunalnih odpadkov na 
obdelavo in odlaganje na RCERO, ki je sprejela odločitev, da se poda soglasje k novi ceni. 
Navzoče je še seznanil z drugim sklepom komisije glede problematike odlaganja odpadkov v 
občini. 
 
Dodatno obrazložitev glede ureditve regijskega odlagališča Pragersko je podal župan, mag. 
Boris Podvršnik. 
 
Razpravljali so: 
Svetnik Milan Potočnik je navedel, da je proti sprejetju nove cene zaradi previsokega dviga 
cene naenkrat. Zakon, ki dovoljuje povišanje cene, je namreč od lanskega leta zamrznjen, 
zato smatra, da dvig cene ni upravičen. 
 
Župan, mag. Boris Podvršnik je povedal, da so glede tega že potekali sestanki na 
ministrstvu. Še enkrat je navedel, da je to edina možnost ureditve odlaganja odpadkov.  
 
Sejo je zapustil predsednik Krajevne skupnosti Dobrovlje, Bojan Napotnik. 
 
Mag. Špela Hlačar je povedala še, da zbirni center Slovenske Konjice nima urejene obdelave 
odpadkov pred njihovim odlaganjem, saj je država to predpisala le za regijske centre. Kljub 
navedenemu je bilo JKP Slovenske Konjice kaznovano z globo 10.000,00 EUR, odgovorna 
oseba pa z 1.200,00 EUR. Dodala je še, da je dne 10.5.2011 v podjetju JKP Slovenske 
Konjice zopet potekal inšpekcijski nadzor. JKP Slovenske Konjice je prejelo odločbo, ki 
določa, da če bo podjetje odlagalo mešane komunalne odpadke na odlagališču Slovenske 
Konjice tudi po 30.6.2011, bo sledila še višja globa.   
 
Sejo je zapustil svetnik Drago Šešerko. 
 
Svetnik Jožef Košir je povedal, da bo odpadke potrebno voziti na regijski center v Celje 
zaradi česar gre za novo delo in s tem tudi za novo ceno. Opozoril je, da bi bilo potrebno 
mešane odpadke že sedaj sortirati, vendar jih do sedaj JKP Slovenske Konjice ni sortiral, 
zaradi česar so sledile globe. 
 
Na sejo sta se vrnila predsednik Krajevne skupnosti Dobrovlje, Bojan Napotnik in svetnik 
Drago Šešerko. 
 
Župan Občine Zreče je potrdil, da gre za novo ceno. Navedel je, da je nastanek regijskih 
centrov v redu, vendar pa je strategija prepuščena prosti presoji občin, v čimer vidi veliko 
napako. Zaradi navedenega se strategija venomer spreminja.  
 
Svetnik Milan Potočnik je še opozoril, da na seznamu plačnikov komunalnih storitev manjka 
približno 800 ljudi, ki ne plačujejo uporabe komunalnih storitev, prav tako pa se bo višina 
plačila za štiri člansko družino povišala iz dosedanjih 5,00 EUR na 17,00 EUR. Zanimalo ga 
je kakšna je kazen za neurejeno bazo podatkov. 
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Mag. Špela Hlačar je odgovorila, da obstajajo odstopanja predvsem glede prijave in odjave 
prebivališča študentov in prijave novorojenčkov, saj javno komunalno podjetje naj ne bi bilo 
upravičeno do prejetja točnih podatkov o prebivalcih.  
 
Župan Občine Zreče je dodal, da je to izziv za novega koncesionarja. Vsekakor pa je bil 
mnenja, da bi koncesionar moral biti upravičen do vpogleda v centralni register prebivalstva. 
 
Svetnik Jožef Košir je povedal, da je na seji komisije potekala razprava o tem, da bi v roku 
enega leta prišli do takšne baze podatkov kakršna dejansko je. Potrdil pa je, da v bazi 
podatkov manjka okoli 1000 ljudi. 
 
Svetnik Domen Vogelsang je povedal, da pri raznih povišanjih cen slišimo le obrazložitev 
predlagatelja povišanja cene, ne pa mnenje občanov. Zanimalo ga je, koliko lahko občane še 
dodatno obremenimo glede na gospodarsko situacijo. 
 
Župan Občine Zreče je odgovoril, da so vsa komunalna podjetja ceno storitve zvišali že pred 
leti, Občina Zreče pa je še vedno pod povprečjem. Gre za novo storitev in s tem tudi novo 
ceno. V proračunu občine za leto 2011 ni predvidenih sredstev za pokrivanje nove storitve. 
 
Mag. Špela Hlačar je še obrazložila, da bodo tudi v primeru izgradnje čistilne naprave v 
občini stroški višji. 
 
Svetnik Milan Potočnik je še navedel, da uporabniki z višanjem cen storitev ne bodo več 
zmožni zagotavljati sredstev za druge lastne investicije. 
 
Župan Občine Zreče je ob koncu povzel, da je zaradi direktive Evropske unije do leta 2015 
potrebno urediti odvajanje in čiščenje odpadnih voda, kar pomeni najprej izgradnjo 
kanalizacije in čistilne naprave. Zaradi navedenega cene storitev ne morejo biti nižje.   
 
Svetniki so s 13 glasovi ZA, 1 glasom PROTI in 1 NEOPREDELJENIM glasom sprejeli 
naslednji sklep: 

SKLEPI OBČINSKEGA SVETA OBČINE ZREČE V LETU 2011 
Številka: OSOZ-2011-50 
Vsebina 
sklepa: 

Sprejme se Sklep o novi ceni odvoza mešanih komunalnih odpadkov na 
obdelavo in odlaganje na RCERO. 

Odgovoren: Gregor Kovačič 
Rok: takoj 

 
 
AD 10. Spremembe in dopolnitve Načrta razvojnih programov 2011-2014 
 
Gradivo so svetniki prejeli na seji občinskega sveta. 
 
Sejo so zapustili svetniki Štefan Kroneker, Maksimilijan Brečko in Aleksandra Kosevski-
Kolar. 
  
Uvodno obrazložitev k tej točki dnevnega reda je podala direktorica občinske uprave, 
Aleksandra Godec Mavhar. 
 
Na sejo se je vrnil Maksimilijan Brečko. 
 
Razpravljali so: 
Svetnica Jolanda Laubič je vprašala, kolikšno je razmerje med evropskimi sredstvi ter 
lastnimi sredstvi. 
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Na sejo sta se vrnila Štefan Kroneker in Aleksandra Kosevski-Kolar. 
 
Župan, mag. Boris Podvršnik, je odgovoril, da bo vrednost celotne investicije znašala 
8.266.000,00 EUR, od tega je 3. 277.000,00 EUR iz evropskih sredstev, razlika pa bo pokrita 
iz lastnih virov. 
 
Direktorica občinske uprave, Aleksandra Godec Mavhar, je še obrazložila, da bo novelacija 
investicijskega programa predložena v sprejem občinskemu svetu konec leta 2011, kar bo 
potem podlaga za pripravo proračuna. Za podpis pogodbe je potrebna sprememba načrta 
razvojnih programov za leto 2012. 
 
Svetnik Jožef Košir je vprašal kako se bo pokrilo 1.500.000,00 EUR razlike. 
 
Župan, mag. Boris Podvršnik, je odgovoril, da bo 500.000,00 EUR pridobljenih iz unovčene 
bančne garancije, 1.000.000,00 EUR pa bo zagotovilo podjetje Unior d.d.. 
 
Drugih pripomb in predlogov ni bilo. 
 
Svetniki so s 15 glasovi ZA in 0 glasovi PROTI sprejeli naslednji sklep: 

SKLEPI OBČINSKEGA SVETA OBČINE ZREČE V LETU 2011 
Številka: OSOZ-2011-51 
Vsebina 
sklepa: 

Sprejmejo se Spremembe in dopolnitve Načrta razvojnih programov 2011-
2014. 

Odgovoren: Greta Boček 
Rok: takoj 

 
 
AD 11. Dopolnitev letnega načrta pridobivanja nepremičnega premoženja v Občini 
Zreče v letu 2011 
 
Gradivo so svetniki prejeli s sklicem seje. 
 
Sejo je zapustil svetnik Milan Potočnik. 
 
Uvodno obrazložitev k tej točki dnevnega reda je podala Mateja Čremošnik. 
 
Razprave ni bilo. 
 
Svetniki so s 14 glasovi ZA in 0 glasovi PROTI sprejeli naslednji sklep: 

SKLEPI OBČINSKEGA SVETA OBČINE ZREČE V LETU 2011 
Številka: OSOZ-2011-52 
Vsebina 
sklepa: 

Sprejme se Dopolnitev letnega načrta pridobivanja nepremičnega 
premoženja v Občini Zreče v letu 2011. 

Odgovoren: Mateja Čremošnik 
Rok: takoj 

 
Na sejo se je vrnil svetnik Milan Potočnik. 
 
Župan, mag. Boris Podvršnik, je odredil 10-minutni odmor. Seja se je nadaljevala ob 20.25 
uri. 
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AD 12. Dopolnitev letnega načrta razpolaganja z nepremičnim premoženjem v Občini 
Zreče v letu 2011 
 
Gradivo so svetniki prejeli s sklicem seje. 
 
Uvodno obrazložitev k tej točki dnevnega reda je podala Mateja Čremošnik. 
 
Razprave ni bilo. 
 
Svetniki so s 15 glasovi ZA in 0 glasovi PROTI sprejeli naslednji sklep: 

SKLEPI OBČINSKEGA SVETA OBČINE ZREČE V LETU 2011 
Številka: OSOZ-2011-53 
Vsebina 
sklepa: 

Sprejme se Dopolnitev letnega načrta razpolaganja z nepremičnim 
premoženjem v Občini Zreče v letu 2011. 

Odgovoren: Mateja Čremošnik 
Rok: takoj 

 
 
AD 13. Informacije Komisije za negospodarske zadeve in civilno družbo v zvezi z 
obravnavanimi poročili: 
 
AD 13.1 Poročilo o delu Glasbene šole Slovenske Konjice za leto 2010 
 
Gradivo so svetniki prejeli s sklicem seje. 
 
Uvodno obrazložitev k tej točki dnevnega reda je podala predsednica Komisije za 
negospodarske zadeve in civilno družbo, Aleksandra Kosevski-Kolar. 
 
Razprave ni bilo. 
 
Svetniki so s 15 glasovi ZA in 0 glasovi PROTI sprejeli naslednji sklep: 

SKLEPI OBČINSKEGA SVETA OBČINE ZREČE V LETU 2011 
Številka: OSOZ-2011-54 
Vsebina 
sklepa: 

Sprejme se Poročilo o delu Glasbene šole Slovenske Konjice za leto 2010. 
 

Odgovoren: Aleksandra Vidmar Korošec 
Rok: takoj 

 
AD 13.2 Poročilo o delu Regijskega študijskega središča za leto 2010 in delovni načrt 
za leto 2011 
 
Gradivo so svetniki prejeli s sklicem seje. 
 
Uvodno obrazložitev k tej točki dnevnega reda sta podali Aleksandra Vidmar Korošec in  
predsednica Komisije za negospodarske zadeve in civilno družbo, Aleksandra Kosevski-
Kolar. 
 
Razpravljali so: 
Svetnik Jožef Košir je ponovno predlagal, da Regijsko študijsko središče Celje pripravi 
analizo znotraj univerz glede zagotavljanja kadrov na področju gospodarstva v Občini Zreče. 
Predlagal je, da Regijsko študijsko središče posreduje občini poročilo o opravljeni analizi. 
 
Drugih pripomb in predlogov ni bilo. 
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Svetniki so s 15 glasovi ZA in 0 glasovi PROTI sprejeli naslednji sklep: 
SKLEPI OBČINSKEGA SVETA OBČINE ZREČE V LETU 2011 

Številka: OSOZ-2011-55 
Vsebina 
sklepa: 

Sprejme se Poročilo o delu Regijskega študijskega središča za leto 2010 in 
delovni načrt za leto 2011. 

Odgovoren: Aleksandra Vidmar Korošec 
Rok: takoj 

 
 
AD 14. Informacije župana 
 
AD 14.1 
Župan Občine Zreče je podal informacijo o sanaciji plazu Bezovje in plazu Štravs. 
 
AD 14.2 
Podal je informacijo o čistilni akciji v letu 2011. 
 
AD 14.3 
Navzoče je seznanil z izvlečkom zapisnika Statutarne komisije Občine Slovenke Konjice o 
pristojnosti odločanja sveta zavoda »Šolskega centra Slovenske Konjice-Zreče« o 
ustanovitvenih sklepih.  
 
AD 14.4 
Gregor Kovačič je predstavil nadaljevanje projekta Kanalizacija Nova Dobrava 2 in Nova 
Dobrava 3. 
 
AD 14.5 
Župan Občine Zreče je podal informacijo o prenovi Zdravstvene postaje Zreče. 
 
AD 14.6 
Podal je informacijo, da je podjetje Unior-Program Turizem prejel štiri evropska priznanja za 
Roglo. 
 
AD 14.7 
Navzoče je seznanil z odstopno izjavo mag. Zdenka Kovačeca iz članstva Občinskega sveta 
Občine Zreče. 
 
AD 14.8  
Navzoče je povabil na prireditve v počastitev praznika Občine Zreče. 
 
AD 14.9 
Navzoče je povabil na svečano sejo Občinskega sveta Občine Zreče, ki bo 26.5.2011 ob 
18.00 uri v Kulturnem domu pri Termah Zreče. 
 
AD 14.10 
Štefan Posilovič je podal informacijo o Natreg dnevu. 
 
 
AD 15. Predlogi in pobude predsednice in predsednikov svetov krajevnih skupnosti 
 
Predsednica Krajevne skupnosti Resnik, Vera Boček, je navzoče seznanila o izvedeni čistilni 
akciji, ki jo je Krajevna skupnosti Resnik organizirala skupaj s Turističnim društvom Resnik-
Rogla. Glede na to, da se največ odpadkov nahaja ob cesti Resnik-Rogla, člani sveta KS 
Resnik predlagajo, da se pri Filčenku postavi kontejner. 
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Župan, mag. Boris Podvršnik, je odgovoril, da pristojnost glede odpadkov na tej relaciji spada 
v pristojnost koncesionarja. Upravljavca ceste bo občina opozorila na odpadke ter poskušala 
zagotoviti kontejner za odpadke pri Filčenku. 
 
 
AD 16. Vprašanja in pobude svetnic in svetnikov občinskega sveta 
 
Svetnica Jolanda Laubič se je najprej zahvalila za predloženo analizo sprejetih aktov na 
področju gospodarskih javnih služb v Občini Zreče, nato pa predlagala, naj se uredijo 
plakatna mesta pred stavbo Občinske uprave Občine Zreče ter plakatna mesta v občini 
nasploh. 
 
Svetnica Aleksandra Kosevski-Kolar je postavila vprašanje glede streljanja glinastih golobov 
na Goleku. Navedla je, da je streljanje glinastih golobov precej nevarno za obiskovalce 
Goleka, saj le-ti predhodno niso obveščeni o terminu streljanja glinastih golobov. 
 
Župan Občine Zreče je odgovoril, da se streljanje na glinaste golobe izvaja enkrat letno na 
Goleku ter, da je zemljišče zasebna lastnina v lasti Lovske družine Zreče. 
 
Svetnica Aleksandra Kosevski-Kolar je predlagala, da se občane pred streljanjem na glinaste 
golobe obvesti o terminu streljanja preko medijev oziroma preko obvestilnih tabel ob vznožju 
hriba. 
 
Župan Občine Zreče je povedal, da bo o navedenem opozoril Lovsko družino Zreče. 
 
Svetnik Boris Podgrajšek je vprašal kako je z zagotovitvijo kritine za avtobusno postajo na 
Padeškem vrhu. 
 
Župan, mag. Boris Podvršnik je povedal, da obljuba glede financiranja kritine podjetnika 
Marjana Borovnika še drži, v nasprotnem primeru pa je predlagal, da se obnova financira iz 
lastnih sredstev. 
 
Svetnik Boris Podgrajšek je podal še informacijo o nadaljevanju projekta Gradnja mrliške 
vežice Gorenje. 
 
Župan, mag. Boris Podvršnik je navzoče še seznanil, da bo naslednja seja občinskega sveta 
dne 22.6.2011. 
 
Seja je bila zaključena ob 21.10 uri. 
 
Dnevni red z gradivom ter posnetek seje na DVD-ju se hranijo v zbirki dokumentarnega 
gradiva Občinskega sveta Občine Zreče v letu 2011. 
 
 
Številka: 011-0002/2011-9 
Datum: 27.5.2011 
 
 
Zapisala:  
Polona Matevžič  
 mag. Boris Podvršnik, 
 Župan 
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Realizirani sklepi Občinskega sveta Občine Zreče v letu 2011 
 

SKLEPI OBČINSKEGA SVETA OBČINE ZREČE V LETU 2011 
Številka: OSOZ-2011-38 
Vsebina 
sklepa: 

Sprejme se Poročilo o delu Osnovne šole Zreče za leto 2010. 

 Odgovoren: Aleksandra Vidmar Korošec 
Rok: takoj 
Realizacija: Soglasje k Poročilu o delu Osnovne šole Zreče za leto 2010 je podpisal župan, mag. Boris 

Podvršnik. 
 

SKLEPI OBČINSKEGA SVETA OBČINE ZREČE V LETU 2011 
Številka: OSOZ-2011-39 
Vsebina 
sklepa: 

Sprejme se Poročilo o delu Vrtca Zreče za leto 2010. 

 Odgovoren: Aleksandra Vidmar Korošec 
Rok: takoj 
Realizacija: Soglasje k Poročilu o delu Vrtca Zreče za leto 2010 je podpisal župan, mag. Boris Podvršnik. 

 
SKLEPI OBČINSKEGA SVETA OBČINE ZREČE V LETU 2011 

Številka: OSOZ-2011-40 
Vsebina 
sklepa: 

Sprejme se Poročilo o poslovanju LTO Rogla-Zreče, GIZ za leto 2010. 

 Odgovoren: Aleksandra Vidmar Korošec 
Rok: takoj 
Realizacija: Soglasje k Poročilu o poslovanju LTO Rogla-Zreče, GIZ za leto 2010 je podpisal župan, mag. 

Boris Podvršnik. 
 

SKLEPI OBČINSKEGA SVETA OBČINE ZREČE V LETU 2011 
Številka: OSOZ-2011-41 
Vsebina 
sklepa: 

Sprejme se Sklep o prenosu osnovnih sredstev na ustanovitelja Občino Zreče. 

 Odgovoren: Mateja Čremošnik 
Rok: takoj 
Realizacija: V pripravi je bilanca stanja, ki bo pripravljena na dan 12.5.2011. Po sestavitvi bilance stanja, bodo 

sprejeti sklepi št. OSOZ-2011-41, OSOZ-2011-42, OSOZ-2011-43 ter izjava št. OSOZ-2011-44  
posredovani Sodnemu registru v Celje za izbris javnega zavoda iz sodnega registra. 

 
SKLEPI OBČINSKEGA SVETA OBČINE ZREČE V LETU 2011 

Številka: OSOZ-2011-42 
Vsebina 
sklepa: 

Sprejme se Sklep o prenosu finančnih sredstev na ustanovitelja Občino Zreče. 

 Odgovoren: Mateja Čremošnik 
Rok: takoj 

 
SKLEPI OBČINSKEGA SVETA OBČINE ZREČE V LETU 2011 

Številka: OSOZ-2011-43 
Vsebina 
sklepa: 

Sprejme se Sklep o prenehanju delovanja Zavoda za mladino Zreče, o prenosu premoženja 
Zavoda za mladino Zreče na Občino Zreče ter o izpolnitvi vseh obveznosti. 

 Odgovoren: Mateja Čremošnik 
Rok: takoj 

 
SKLEPI OBČINSKEGA SVETA OBČINE ZREČE V LETU 2011 

Številka: OSOZ-2011-44 
Vsebina 
sklepa: 

Občinski svet Občine Zreče je sprejel izjavo, da so poplačane vse obveznosti Zavoda za mladino 
Zreče, da so urejena vsa razmerja z delavci, da Občina Zreče kot edini ustanovitelj in družbenik 
prevzemava obveznost plačila morebitnih preostalih obveznosti Zavoda za mladino Zreče ter da 
se bodo poslovne knjige, knjigovodska dokumentacija in dokumentacija o likvidacijskem postopku 
hranile pri Občini Zreče. 

 Odgovoren: Mateja Čremošnik 
Rok: takoj 
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SKLEPI OBČINSKEGA SVETA OBČINE ZREČE V LETU 2011 
Številka: OSOZ-2011-45 
Vsebina 
sklepa: 

Sprejme se Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o zazidalnem načrtu za vrstne hiše Nova 
Dobrava Zreče v drugi obravnavi. 

 Odgovoren: Štefan Posilovič 
Rok: takoj 
Realizacija: Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o zazidalnem načrtu za vrstne hiše Nova Dobrava 

Zreče je bil objavljen v Uradnem listu RS, št. 40/2011 dne 27.5.2011. 
 

SKLEPI OBČINSKEGA SVETA OBČINE ZREČE V LETU 2011 
Številka: OSOZ-2011-46 
Vsebina 
sklepa: 

Sprejme se Pravilnik o spremembah in dopolnitvah Pravilnika o dodeljevanju proračunskih 
sredstev za pospeševanje odpiranja novih delovnih mest v Občini Zreče v prvi obravnavi. 

 Odgovoren: Milena Slatinek 
Rok: takoj 
Realizacija: Ker na predlog sprememb Pravilnika o dodeljevanju proračunskih sredstev za pospeševanje 

odpiranja novih delovnih mest v Občini Zreče v prvi obravnavi ni bilo pripomb, se na isti seji 
sprejme še v drugi obravnavi. 

 
SKLEPI OBČINSKEGA SVETA OBČINE ZREČE V LETU 2011 

Številka: OSOZ-2011-47 
Vsebina 
sklepa: 

Sprejme se Pravilnik o spremembah in dopolnitvah Pravilnika o dodeljevanju proračunskih 
sredstev za pospeševanje odpiranja novih delovnih mest v Občini Zreče v drugi obravnavi. 

 Odgovoren: Milena Slatinek 
Rok: takoj 
Realizacija: Pravilnik o spremembah in dopolnitvah Pravilnika o dodeljevanju proračunskih sredstev za 

pospeševanje odpiranja novih delovnih mest v Občini Zreče je bil objavljen v Uradnem listu RS, št. 
40/2011 dne 27.5.2011. 

 
SKLEPI OBČINSKEGA SVETA OBČINE ZREČE V LETU 2011 

Številka: OSOZ-2011-48 
Vsebina 
sklepa: 

Sprejme se Sklep o povišanju cene kabelske televizije. 

 Odgovoren: Emil Jevšenak 
Rok: takoj 
Realizacija: Sklep o povišanju cene kabelske televizije je bil posredovan podjetju Elektro Turnšek d.o.o. dne 

19.5.2011. 
 

SKLEPI OBČINSKEGA SVETA OBČINE ZREČE V LETU 2011 
Številka: OSOZ-2011-49 
Vsebina 
sklepa: 

Občinski svet Občine Zreče je sprejel sklep, da se v letu 2011 ob občinskem prazniku podelijo 
naslednja priznanja Občine Zreče: 
1. Zlati grb Občine Zreče – Lovska družina Zreče, 
2. Srebrni grb Občine Zreče – Združenje šoferjev in avtomehanikov Zreče 
3. Naziv častni občan Občine Zreče – gospod Bojan Leskovar, Knezov Štradon 11, 1000 
Ljubljana. 

 Odgovoren: Mateja Čremošnik 
Rok: takoj 
Realizacija: Priznanja so bila podeljena na svečani seji Občinskega sveta Občine Zreče dne 26.5.2011. 

 
SKLEPI OBČINSKEGA SVETA OBČINE ZREČE V LETU 2011 

Številka: OSOZ-2011-50 
Vsebina 
sklepa: 

Sprejme se Sklep o novi ceni odvoza mešanih komunalnih odpadkov na obdelavo in odlaganje na 
RCERO. 

 Odgovoren: Gregor Kovačič 
Rok: takoj 
Realizacija: Sklep o novi ceni odvoza mešanih komunalnih odpadkov na obdelavo in odlaganje na RCERO je 

bil posredovan JKP Slovenske Konjice dne 16.5.2011. 
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SKLEPI OBČINSKEGA SVETA OBČINE ZREČE V LETU 2011 
Številka: OSOZ-2011-51 
Vsebina 
sklepa: 

Sprejmejo se Spremembe in dopolnitve Načrta razvojnih programov 2011-2014. 

 Odgovoren: Greta Boček 
Rok: takoj 
Realizacija: Na podlagi sprejetih Sprememb in dopolnitev Načrta razvojnih programov 2011-2014 je bila 

podpisana pogodba z izbranim izvajalcem del. 
 

SKLEPI OBČINSKEGA SVETA OBČINE ZREČE V LETU 2011 
Številka: OSOZ-2011-52 
Vsebina 
sklepa: 

Sprejme se Dopolnitev letnega načrta pridobivanja nepremičnega premoženja v Občini Zreče 
v letu 2011. 

 Odgovoren: Mateja Čremošnik 
Rok: takoj 
Realizacija: Na podlagi Dopolnitve letnega načrta pridobivanja nepremičnega premoženja v Občini Zreče v 

letu 2011 se je pričel postopek pridobivanja nepremičnega premoženja Občine Zreče. 
 

SKLEPI OBČINSKEGA SVETA OBČINE ZREČE V LETU 2011 
Številka: OSOZ-2011-53 
Vsebina 
sklepa: 

Sprejme se Dopolnitev letnega načrta razpolaganja z nepremičnim premoženjem v Občini Zreče v 
letu 2011. 

 Odgovoren: Mateja Čremošnik 
Rok: takoj 
Realizacija: Na podlagi Dopolnitve letnega načrta razpolaganja z nepremičnim premoženjem v Občini Zreče v 

letu 2011 se je pričel postopek razpolaganja z nepremičnim premoženjem Občine Zreče. 
 
 

SKLEPI OBČINSKEGA SVETA OBČINE ZREČE V LETU 2011 
Številka: OSOZ-2011-54 
Vsebina 
sklepa: 

Sprejme se Poročilo o delu Glasbene šole Slovenske Konjice za leto 2010. 
 

 Odgovoren: Aleksandra Vidmar Korošec 
Rok: takoj 
Realizacija: Soglasje k Poročilu o delu Glasbene šole Slovenske Konjice za leto 2010 je podpisal župan, mag. 

Boris Podvršnik. 
 

SKLEPI OBČINSKEGA SVETA OBČINE ZREČE V LETU 2011 
Številka: OSOZ-2011-55 
Vsebina 
sklepa: 

Sprejme se Poročilo o delu Regijskega študijskega središča za leto 2010 in delovni načrt za leto 
2011. 

 Odgovoren: Aleksandra Vidmar Korošec 
Rok: takoj 
Realizacija: Soglasje k Poročilu o delu Regijskega študijskega središča za leto 2010 in delovnemu načrtu za 

leto 2011 je podpisal župan, mag. Boris Podvršnik. 
 
 
 
 

 


